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PROTOKÓŁ Nr 2/2021 

 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, które 

odbyło się  w dniu 9 lutego  2021 r.  on  line. 

 

 

Ad punktu 1 porządku obrad 

 

 Przewodniczący Komisji – Wiesława Grzegowska o godz. 10:00 dokonała otwarcia 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu oświadczając, 

że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu bierze udział 3 członków Komisji, co wobec 

składu Komisji wynoszącego 3 osoby stanowi quorum. 

 

OBECNI: 

 

1. Wiesława Grzegowska – Przewodniczący Komisji 

2. Agnieszka Parafińska – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Zbigniew Czechowski – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jolanta Szewczun -  Burmistrz Dzierzgonia 

2. Wojciech Demko – Z-ca Burmistrza 

3. Aleksandra Kun – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

 

W załączeniu lista obecności: 

         /załącznik nr 1/ 

 

Ad punktu 2 porządku obrad 

 

 Przewodniczący Komisji – Wiesława Grzegowska przedstawiła następujący porządek 

obrad, który Komisja przyjęła jednomyślnie: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie skargi rodziców dzieci szkolnych i przedszkolnych w sprawie 

zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozów dzieci do szkoły i 

przedszkoli na terenie gminy Dzierzgoń. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad punktu 3 porządku obrad 

 

Skargę rodziców na Burmistrza Dzierzgonia w sprawie zapewnienia bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozów dzieci do szkół i przedszkoli na terenie gminy 

Dzierzgoń przedstawiła Przewodnicząca Komisji – Wiesława Grzegowska. 

                                                                                                                  /załącznik nr 2/ 

 

 Kierownik Ref. Organizacyjnego Pani Aleksandra Kun zabrała głos w 

posiedzeniu, powiedziała, że do Urzędu wpłynęło pismo od Kuratorium Oświaty z 

prośbą o przekazanie pisma Przewodniczącemu Rady, aby rozpatrzyć załączoną 

skargę. Kierownik Ref. Organizacyjnego Pani Aleksandra Kun powiedziała, że dnia 

26 stycznia do Kuratorium wpłynęła skarga, dnia 25 stycznia Pani Burmistrz tak jakby 

temat rozwiązała tzn. ogłosiła, że opiekunki wracają do autobusów , czyli zgodnie z 

prawem skarga na ten moment jest nie przedmiotowa, po drugie skarga nie zawiera 
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danych skarżącego tzn. podpis pod skargą jest krótki „rodzice”. Zgodnie z przepisami 

Kodeksu Postępowania Administracyjnego art. 64 § 1. Jeżeli w podaniu nie wskazano 

adresu wnoszącego i nie ma możliwości ustalenia tego adresu na podstawie 

posiadanych danych pozostawia się bez rozpatrzenia. Również Rozporządzenie Rady 

Ministrów, które mówi o organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków 

jasno w rozdziale 3§ 8.1. mówi o tym, że skargi i wnioski nie zawierają imienia i 

nazwiska oraz adresu wnoszącego pozostawia się bez rozpatrywania. Aleksandra Kun 

stwierdza, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zrobiła wszystko zgodnie z prawem 

bo dzisiejsza komisja została zwołana. Natomiast w ocenie prawnej ta skarga powinna 

zostać bez rozpatrzenia z uwagi na to, że nie ma możliwości poinformowania o 

rozstrzygnięciu wnoszącego. 

 Pani Wiesława Grzegowska zapytała czy były kontrole w przedszkolu oraz 

szkole ze strony oświaty? 

Z-ca Burmistrza Wojciech Demko odpowiada, tak były kontrole wizytatorzy Kuratora 

Pomorskiego przeprowadzali takie kontrole, badali dokumenty, wniosków z tych 

kontroli jeszcze nie mamy. Aleksandra Kun dodała, że sprawa na ten moment została 

rozwiązana, ta skarga została zaadresowana jako skarga na Burmistrza Dzierzgonia 

natomiast jest to prośba do Kuratorium o kontrole, która jednak się odbyła. Pani 

Aleksandra Kun tłumaczy, iż samą skargą nie jest to tylko, że ktoś nada temu tytuł 

„skarga”, musi to wynikać z treści, a z treści głównie to wynika że rodzice są 

niezaspokojeni, natomiast wskazują, że chcieliby kontrole z kuratorium i ta kontrola 

się odbyła. 

Pani Agnieszka Parafińska odniosła się do skargi, powiedział, że uważa iż 

skarga jest niezasadna, ponieważ opiekunki wróciły.  

 Pani Przewodnicząca Komisji Wiesława Grzegowska prosi Panią Burmistrz o 

to, aby informować nas o tym, że dostaliśmy dofinansowanie na transport publiczny i 

co się z nim wiąże np., że opiekunki będą lub nie.  Prośba, aby poinformować o tym 

przede wszystkich rodziców, bo później dochodzi do nieprzyjemnych sytuacji.  

 Radny Zbigniew Czechowski zapytał kto zatrudnia opiekunki? 

Z-ca Burmistrza Wojciech Demko odpowiada w autobusach w komunikacji publicznej 

są zapewnione opiekunki, które sprawują opiekę, dbają o porządek, są to osoby które 

częściowo są delegowane przez przewoźnika, na ten moment są jeszcze osoby 

również delegowane przez dzierzgoński samorząd. 

 Pan Zbigniew Czechowski zapytał czy ten stan będzie obowiązywał do końca 

czerwca br. tak?  

Z-ca burmistrza odpowiedział tak będzie on obowiązywał do końca czerwca, na okres 

roku szkolnego.  

Radny Zbigniew Czechowski zapytał a jak to będzie wyglądało od września 

br.? 

Pan Wojciech Demko odpowiedział, że również będzie zapewniona opieka.   

 Pan Zbigniew Czechowski zapytał czy opiekunki będą zatrudnione przez 

samorząd? Czy jakieś inne są plany? 

 Pan Wojciech odpowiada, że będą szukali dobrego rozwiązania i bezpiecznego, które 

zapewni bezpieczeństwo dzieciom.  

 Radny Czechowski zapytał jak było to w roku 2019/2020 kto zatrudniał 

opiekunki? 

 Z-ca odpowiada w roku 2019 opiekunki były finansowane z budżetu gminy.  

Pan Czechowski zapytał to jaki był powód, że w 2020 roku tych opiekunek nie było? 

 Wojciech Demo tłumaczy, że w ustawie nie ma mowy o obowiązku 

zapewnieniu opiekunek w autobusach, nie jest to obowiązkiem. 

 Radny Czechowski zapytał czy rodzice podpisywali porozumienie, że nie 

będzie opiekunek w autobusach? 

 Wojciech Demko odpowiada, że rodzice nie podpisywali porozumienia z 

gminą. Tłumaczy, że sprawa wygląda tak, że nie można tego rewolucyjnie 

przeprowadzać, ponieważ ten proces który został cały czas podjęty, nie rozpoczął się 
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w 2019 roku, tylko sukcesywnie próbowaliśmy przygotować wszystkich 

użytkowników (rodziców), aby mogli korzystać z transportu publicznego, należy 

prostować sytuacje niepoprawnie zrobione dlatego taka próba została podjęta i decyzja 

o wycofaniu opiekunek, a z chwilą kiedy te stanowisko zostało zmienione, szukamy 

bezpiecznego rozwiązania, żeby finansować obecność opiekunek w autobusach.  

 

 

 

Ad punktu 4 porządku obrad  

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji – Wiesława Grzegowska  o godz. 10:15 zamknęła posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu. 

 

 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu w sprawie skargi na 

Burmistrza Dzierzgonia 

 

Dnia 1 lutego do Rady Miejskiej w Dzierzgoniu wpłynęła skarga na Burmistrza 

Dzierzgonia przekazana zgodnie z właściwością przez Kuratorium Oświaty w Gdańsku. W 

dniu 9 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która zapoznała się 

ze sprawą.  

Po omówieniu skargi, pracownik urzędu miejskiego poinformował, iż skarga nie 

zawiera danych skarżącego tzn. podpis pod skargą jest krótki „rodzice”. Zgodnie z przepisami 

Kodeksu Postępowania Administracyjnego art. 64§1 jeżeli w podaniu nie wskazano adresu 

wnoszącego i nie ma możliwości ustalenia tego adresu na podstawie posiadanych danych 

pozostawia się bez rozpatrzenia. Również rozporządzenie Rady Ministrów, które mówi o 

organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków w rozdziale 3 § 8.1.  mówi o 

tym, że skargi i wnioski nie zawierają imienia i nazwiska oraz adresu wnoszącego pozostawia 

się bez rozpatrywania 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała jednomyślnie, iż w w/w skardze nie ma 

możliwości ustalenia danych osobowych i adresu skarżącego, dlatego zgodnie z powyższym 

skarga pozostawia się bez rozpatrzenia. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji: 

 

Magda Dąbrowska                                         Wiesława Grzegowska 


